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Onderwerp 

 Rapport Rekenkamercommissie "Meer werk maken van Sportstad?" 

 

Voorstel 

Het rapport van de Rekenkamercommissie "Meer werk maken van Sportstad" vaststellen 

 

Aanleiding 

Tijdens een ontmoeting tussen raadsleden en leden van de rekenkamercommissie op 7 

december 2015, hebben raadsleden onderzoeksonderwerpen voor de 

rekenkamercommissie naar voren gebracht. Een van die onderwerpen was deelname aan 

verbonden partijen, en wel deelname aan Sportstad Heerenveen.  

 

Overwegingen 

Na een eerste oriëntatie is besloten tot een quicksan naar Sportstad. De doelstelling van 

het onderzoek is om raad inzicht geven in de wijze waarop het college sturing geeft aan 

het beleid om de doelstellingen van Sportstad te bereiken. Daarbij wordt ook in 

ogenschouw genomen welke voorkomende risico’s het college probeert te beheersen, 

alsmede onder welke voorwaarden de raad toezicht kan houden op het college 

 

Effecten 

Dit rapport beoogt bij te dragen aan het vertrouwen in de samenwerking en de 

controlerende rol van de gemeenteraad door inzicht te verschaffen in de sturing van de 

samenwerking. 

 

Communicatie 

Het rapport is aan raads- en commissieleden gepresenteerd op 5 september 2016. 

 

Relevante informatie 

Rapport "Meer werk maken van Sportstad?" 

 

 

De griffier van de gemeenteraad van Heerenveen, 

 

 

Mevrouw W.J.M.A. Jansen 
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Onderwerp 

Rapport Rekenkamercommissie "Meer werk maken van Sportstad? 

 

De raad van de gemeente Heerenveen;  

gelezen het voorstel van de griffier ;  

 

gelet op,  

Artikel 81 oa Gemeentewet en 9 lid 10 van de Verordening gemeentelijke 

rekenkamercommissie Heerenveen;  

 

Gelezen het rapport van de Rekenkamercommissie "Meer werk maken van Sportstad?";  

 

Gelet op de discussie in de raadscommissie AZ van 29 september 2016; 

  

Dat de conclusie in het rapport de volgende aanbevelingen vervat: 

 

1. Formuleer in dialoog met het college concrete doelstellingen voor de meer 

procesmatige fase van Sportstad Heerenveen. 

2. Monitor de realisering van deze doelstellingen en beleidsontwikkelingen door 

procesafspraken met het college te maken over de raadsinformatie over Sportstad 

Heerenveen.  

 

Besluit 

1. De aanbevelingen van het rapport "Meer werk maken van Sportstad?" zoals hierboven 

verwoord vast te stellen en 

2. Voor 1 juli 2017 een uitgewerkt voorstel aan de raad voor te leggen. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 10 oktober 2016 . 

 

de griffier, de voorzitter, 

 

 

 

mevrouw W.J.M.A. Jansen de heer T.J. van der Zwan 

 


